
Pytał o możliwość powołania zespołu i systemu odnośnie smogu na Starówce 

Informuję, że Miasto współpracując z MPEC Sp. z o.o w Koninie posiada rozeznanie, które kamienice 

mogłyby być podłączone do miejskiej sieci ciepłowniczej. Jak słusznie zauważył Radny Sławomir Lorek 

wiąże się to z kapitalnymi remontami wewnątrz budynków, na które konieczne są środki finansowe. 

Jak powiedziałem podczas sesji będziemy starać się o zabezpieczenie środków na poprawę jakości 

powietrza, także z funduszy zewnętrznych. W tym celu od stycznia przyszłego roku wzmocniony 

zostanie Wydział Rozwoju Gospodarczego, w którym będzie osoba odpowiedzialna za pozyskiwanie 

funduszy zewnętrznych dla Miasta. Nie neguję propozycji Pana Radnego, dotyczącej powołania 

zespołu, który zajmowałby się poprawą stanu powietrza na Starówce, jednak tę inicjatywę 

pozostawiam po stronie Państwa Radnych. Ze strony Urzędu oferuję wsparcie merytoryczne. 


